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Годишњи извештај о раду и реализованим активностима  Ученичког парламента током 

школске 2023/2024. године 

              

 У извештајном периоду Ученички парламент се састао једном на оснивачкој седници 

4.10.2023.године у пуном, саставу( 20 ) и 12.4.2024. године . појединачни састанци су се 

дешавали са директорком школе ради унапређивања рада ,учења и живота у школи . 

 У досадашњем раду парламента као јаке стране могу се издвојита: мотивисаност за рад 

свих чланова парламента, заинтересованост за разне области које се односе на школски 

живот, равномерна подела задужења,склад, пријатељска атмосвера, доследност у 

раду,ажурност, мотивисаност, прегршт идеја. Слабе стране у раду неравномерно 

учествовање чланова тима,али због тога што је ученицима у подручним одељењима 

теже да присуствују како састанцима,тако и активностима,због превоза , као и 

чињеница да наставница која води парламент може да се састаје са ученицима само 

средом, због природе посла ( рад у више школа ).На основу свега наведеног произилазе 

следеће препоруке за успешнији рад Ученичког парламента  у наредном периоду; да се 

одређени састанци одрже онлине и да се некако усклади састанак средом,колико је то 

могуће 

 Планирано је да у извештајном периоду Ученички парламент  спроведе следеће 

активности  

1. Реализовање оснивачке седнице Ученичког парламента 

2. Давање мишљења и предлога стручним органима, ШО, СР, директорки о оперативном 

плану школе за организацију и реализацију образовно-васпитног рада, правилима 

понашања у школи, мерама безбедности ученика, инклузивној култури школе, 

Развојном плану, школском програму, начину уређивања школског простора, 

организацији свих манифестација у школи 

3. Организовање и учешће у разним акцијама 

4. Организовање и учешће у манифестацијама и различитим школским и ваншколским 

активностима које промовишу дечја права, безбедност деце, инклузивну културу, 

једнакост и толеранцију, мултикултуралност, спорт,здраве стилове живота 

5. Обавештаваое ученика п питаоима пд ппсебнпг значаја за оихпвп шкплпваое и 

активнпстима УП 

6. Вођење евиденције и документације о сопственом раду и извештавање о реализованим 

активностима 

Од напред наведених активностисве  реализоване.  
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- Реализовање оснивачке седнице Ученичког парламента: Представљање и 

међусобно упознавање чланова Парламента;Разматрање члана 88. Закона о 

основама система образовања и васпитања;Изгласавање Правилника о раду 

Ученичког парламента;Избор председника, потпредседника, секретара и 

благајника;Избор представника за Тимове и Активе;Договорање начина рада; 

Разматрање извештаја за претходну и Годишњег плана рада за предстојећу школску 

годину  ;посебна тема након тога била је дебата на тему –Превенција насиља. У 

овој активности учествовало је 20 чланова парламента, реализација је била 

4..10.2023. 

- Чланови Ученичког парламента су у току првог полугодишта имали појединачне 

састанке са директорком школе ради договора о организацији турнира у фудбалу , 

правилима естетског уређења школе, као и о договору о организацији Дечије 

недеље 

- Обележавање Дечије недеље (20 чланова парламента од 2-8 октора) 

Том приликом чланови парламента су учествовали у хуманитарном базару на коме 

су се продавали производи ручно израђени од стране бака и дека са својим 

унуцима,као и родитеља. Базар је био јако посећен,саролик и креативан,уложено је 

доста труда ,било је јако весело и пуно позитивне енергије. 

- Естетско уређење школе које се односило на новогодишњу декорацију,Ученички 

парламент је учествовао у декорисању ходника ,хола, китили су јелку ,правили 

камин и пахуља ( овом активношћу су били обухваћени чланови парламента у 

матичној школи, док су остали учесници били задужени за подручна одељења ). 

Ова актвивност им је јако одговарала,били су заинетресовани,пожртвовани и пуни 

креативних идеја 

- Организација турнира у фудбалу последњег радног дана у овом полугодишту. 

Учествовали су чланови из матичне школе,све је спроведено по протоколу,без 

инцидената и у такмичарском духу. 

- Сви чланови парламента су учествовали у две анкете које је спровео Тим за 

самовредновање установе,једна је била 3.11.2023. а друга25.12.2023. Том приликом 

чланови парламента су одговарали на питања везана за област квалитета 5 –

ЕТОС,сви чланови су били ажурни,заинетересовани за сарадњу. 

- Ученички парламент је учествпвап у прганизацији Дана шкпле, тпм приликпм су се 

правили кратки цитати писаца и делили свим гпстима у публици, такпђе су 

учествпвали у представи кпја је пдиграна ппвпдпм Дана шкпле. 

- Парламент је разматрао на кпји начин треба ппдстаћи ученике псмпг разреда да 

дплазе на припремну наставу, па су са тим у вези учесвпвали у анкети и даље је 

прпследили ученицима псмпг разреда. Парламент је у сарадои са директпрпм 

шкпле урадип анкету кпја се пднпси на кључна питаоа везана за пптешкпће и 

превазилажеое препрека везаних за припремну наставу. 

- Ученички парламент је дап предлпг да у тпку пбележаваоа Недеље сећаоа и 

заједништва, у сарадои са директпркпм шкпле,  да ће учествпвати са свпјим 

предлпгпм активнпсти на следећи начин: Уређиваое учипница и сређиваое 

шкплскпг двпришта, кпје је предвиђенп да се пбави у субпту 11.5.2024.г 

- Штп се тиче вођења евиденције и документације о сопственом раду и извештавање 

о реализованим активностима она се израђује путем Записника са седница ,Израда 

полугодишњег и годишњег извештаја. 

 



 
 

 

 

 

У Рачи, 14.6.2024.                               подносилац извештаја: 

                     Весна Ковачевић 

 

 


